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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

31. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1265

Ministeren udtaler den 27. juli 2009 til Berlingske Tidende, at der (i 

Investeringsplanen af 29. januar 2009) "er afsat en milliard til parkér og rejs" 

ved stationerne, og ministeren bedes derfor be- eller afkræfte, hvorvidt det 

drejer sig om, at det er DSB, der ifølge aftalen skal frasælge DSB-ejede 

arealer i tilknytning til jernbanenettet, og således selv skal finansiere 

etableringen af de pågældende Parkér og Rejs-anlæg.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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